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Fasta  nät  nödvändiga  i
framtiden
Då TeliaSonera kapar kopparkablarna så är det helt värdelöst
att
staten lovar “se till att servicenivån bibehålls”. Det krav
som borde
ställas  innan  kabelkapning  tillåts  är  en  godtagbar  och
realistisk plan
för hur man tänkt tilgodose det FRAMTIDA trafikbehovet. Också
finansieringen. Även om mången politiker nog får skrämselhicka
då.

Den nuvarande nivån är helt föråldrad om några år på detta
snabbt
växande område. Telefoni blir snart en liten gratistjänst inom
datanäten – som det redan blivit där det finns ordentliga
datanät. Då
en stor del av servicen flyttas till datanätet så blir de som
måste
använda trådlöst “bredband” utan dessa. Digitas @450-nät får
man ladda
ned bara 5 Gigabyte per månad. Den som laddar ned en DVD
(köper en
helt laglig video över nätet) kan stängas av för “missbruk” !
Även om
ADSL över kopparkabel inte är så fantastiskt så är det ända
mycket
bättre än det surrogat som nu erbjuds.

https://hindersby.net/nywp/?p=74


Politikerna  har  blivit  dragna  vid  näsan  av  “experterna”.
TeliaSonera
kanske  “fullföljer  de  förpliktelser  som
kommunikationsministeriet
ålagt” men det är fel krav som leder till mycket stor
försämring.

Tro  inte  att  detta  gäller  bara  skärgården.  Då  de  fasta
telefonernas
antal minskar allt mer så blir nästan allting “glesbygd” ur
TeliaSoneras
perspektiv. Också tätorter och kanske städer.

 


